
 
 

BRM.0012.9.6.2021 
 

Protokół  Nr  26/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  21 września 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

 ----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Czas z trwania posiedzenia  9.15 – 9.36.                 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było zmian do porządku obrad. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 25/2021 z 15.06.2021 r. z posiedzenia Komisji.  

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r.  

5. Sprawozdanie OSiR Inowrocław z akcji Lato 2021.  

6. Analiza problemów inowrocławskiego sportu na tle pandemii w Polsce, na 

podstawie ankiety przesłanej do klubów sportowych. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

8. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 25/2021 z 15.06.2021 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 25/2021 z 15.06.2021 r. posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2021 r.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za I półrocze 2021 r., informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2021 r., informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r., informację 

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.  

Materiały stanowią załączniki do protokołu XLI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z dnia 27 września 2021 r.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pytań do przedstawionej informacji nie było.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

1) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 6/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 
 

2) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji   

o  kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 7/2021 o przyjęciu informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r. 
 

3) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informację  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 8/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za  

I półrocze 2021 r. 
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4) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informację  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Sportu  

i Młodzieży podjęła uchwałę nr 9/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r. 
 

Opinia stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 

 

Ad 5. Sprawozdanie OSiR Inowrocław z akcji Lato 2021r. – materiał stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Przedstawiła materiał. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuje bardzo Pani Dyrektor. Ten materiał był bardzo obszernie przedstawiony. 

Super wizualizacja z ilością uczestników, także bardzo dziękuję za takie 

przygotowanie materiału, bo to daje obraz jasny i właściwie nie trzeba się 

rozczytywać, żeby wiedzieć co się działo. 

  

Pytań do materiału nie było.  
 

Ad 6. Analiza problemów inowrocławskiego sportu na tle pandemii w Polsce, na 

podstawie ankiety przesłanej do klubów sportowych.  
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Przedstawiła materiał.  

Dodała ponadto, że z inicjatywy Pani Naczelnik, po wspólnej dyskusji 

stwierdziłyśmy, że wtedy, kiedy zmienia się kolejne rozporządzenie powinniśmy, 

również wysyłać do klubów, wszystkich stowarzyszeń sportowych, informację 

o zasadach korzystania z obiektów sportowych. I tutaj chciałabym bardzo serdecznie 

podziękować Pani Naczelnik za to, że była też tym inicjatorem i myślę, że to wśród 

wszystkich prezesów stowarzyszeń było to uznanie dla naszej pracy, pomimo tego, 

że borykali się ze swoimi problemami to ktoś im przesyłał gotowe informacje, 

związane z realizacją rozporządzeń, które w bardzo dużej ilości w tym okresie czasu 

zostały wydane. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Tak, to był bardzo dobry pomysł. Dziękuję za przygotowanie tego materiału. Szczerze 

mówiąc, też miałem nadzieję, że większa liczba stowarzyszeń, klubów odpowie na te 

potrzeby, bo takie głosy do mnie dochodziły i stąd taki temat na Komisję był 

przygotowany. Jednak widać, że to było na tyle znikome, że nie warto było na nie 
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odpowiadać, albo też po prostu niektórzy podeszli do tego z obawą przed 

rozwiązaniem. Nie wiem jak to ująć. Natomiast rzuca mi się jedna rzecz w oczy. 

Większość tych problemów to problemy, które nie my jako Miasto czy OSiR 

spowodowaliśmy, ponieważ wynikają one z braku możliwości realizacji szkolenia, 

braku możliwości dostępu do obiektów sportowych. To nie wynikało z tego, że te 

nasze obiekty były pozamykane, tylko wynikało to z tych rozporządzeń, zakazów  

i obostrzeń, które związane są z pandemią. Trzeba było zamykać obiekty sportowe, 

w tym czasie kluby i trenerzy nie mieli możliwości realizacji programów  

w szkoleniach. To w pewnym sensie też odbiło się na wynikach sportowych, chociaż 

muszę powiedzieć, że pomimo tego wszystkiego co się działo, to te wyniki sportowe 

nie były aż takie najgorsze, bo było sporo sukcesów w I półroczu tego roku i to nie 

tylko w sportach indywidualnych, ale też w sportach zespołowych. Zostało jeszcze 

następne pół roku i myślę, że jeśli będziemy analizowali sytuację wyników 

sportowych na początku przyszłego roku, to będzie czym się chwalić. Fakt jest taki, 

że rzeczywiście te problemy z brakiem możliwości realizacji szkolenia, chociaż 

niektórzy potrafili sobie radzić i w tej dobie pandemii te szkolenia jak się chciało to 

się przeprowadziło. Nie zawsze trzeba korzystać z hali sportowej i można wyjść  

z dzieciakami na powietrze, jest to dużo zdrowsze. To jest moja prywatna opinia jako 

trenera w tym momencie. Dlatego ta realizacja programów szkoleniowych byłaby 

możliwa.  

 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

 

Ad 8. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

Monika Kozioł 


